
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 14. marts 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Vil ministeren redegøre for, hvorfor er der blevet ansat 17.000 flere til administration i 
staten siden ministerens tiltræden i 2019, en markant højere stigningstakt end i noget 
halvårti tidligere, og hvorfor der blev ansat 1.800 flere administratorer i staten i 2024 
samtidig med, at regeringen turnerede med en ambition om, at der skulle være 1.000 
færre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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